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Styremøte 20. juni 2024 kl. 19.30–20.10 

Tilstede: Monica	Balto	Anti,	Agnar	Varsi,	Lone	J.	Nilssen,	Per	Ove	Måsø	og	Synnøve	Solbakk.	

Saksliste:  

Sak	15/24	 Økonomistatus	
Sak	16/24	 	 Orienteringer	–	siden	sist		
Sak	17/24	 	 Arrangementer	i	sommer	
Sak	18/24		 	 Frisbeegolfbane	
 
Sak 15/24  Økonomistatus  
Kr.	309.500	på	brukskonto	og	ca.	kr.	110.000	på	sparekonto.	Vesentlige	endringer	fra	forrige	
styremøte	er	innbetaling	fra	sponsor	(konto	3420)	og	tilskudd	fra	SNN-samfunnsutbytte	til	
frisbeegolfbane	(konto	3425).		
	
Antall	betalende	medlemmer	hittil	i	2024:	281.		
	
Sak 16/24  Orienteringer -  s iden sist   
Aktiviteter,	representasjon	og	annet:		

• Sirpmá ráidoviehkan/vår-løpskarusell	ble	avsluttet	12.	juni,	3/6	løp	(øvrige;	29.	Mai	og	5.	
Juni),	med	opptil	30	deltakere	på	løp.	Løpskarusellen	fortsetter	på	sensommeren/høsten.		

• Sykkelkarusellen	for	barn	vært	arrangert	21.	og	28.	mai	og	11.	Juni.		
• Sykkel&lasso	på	sykkel	NM	i	Bodø	nå	i	disse	dager.	Kjell-Magne,	Odin	og	Johannes.		
• På	idrettsrådets	årsmøte	29.	mai	deltok	Monica	Balto	Anti.	Tom	Hansen	gjenvalgt	i	styret.	Ny	

leder	i	idrettsrådet	er	Espen	Borch	fra	bryteklubben.	
• Innmelding	i	Turn-	og	gymnastikkforbundet	(Sirpmá	mokten&dánsun)	er	under	behandling.		
• Monica	og	Stein	Joks	fra	sykkel-	og	triatlongruppa	har	vært	på	trasébefaring	av	vår	

offroadrundløype	ved	boligfelt	i	Duovvegeaidnu	i	Tana	bru.	Det	er	enighet	om	å	flytte	
traséen	fra	boligene,	og	det	gjøres	etter	årets	Sirma	Open	XCO.		

• Siste	onsdags-folkebad vai	19.	juni.	Det	har	det	vært	få	badene	i	hele	mai	og	spesielt	juni	(5-
7	betalende	badende).	I	juni	ble	åpningstidene	redusert	fra	3	til	2	timer.	Oppfølging:	I	dialog	
med	kommunen	for	neste	sesong/skoleår	avtales	avslutning	til	siste	onsdagen	i	mai.	Oppstart	
kan	være	som	tidligere;	første	onsdagen	i	september.	Monica	følger	opp.		

• Tre	av	våre		triatler,	Tuija	Timonen,	Lone	Johanne	Nilssen	og	Per	Torleiv	Ravna	har	deltatt	på	
Ironman 70.2 Warsaw	9.	Juni.	

• Sirma-Varanger terrengsykkelcup	er	i	gang,	og	første	ritt	i	cupen	var	i	15.	juni	i	Sandnes	
med	Kirkenes	cykleklubb	som	arrangør.	Fire	fra	klubben	deltok;	Odin	K.	Iversen,	Niillas	S.	
Andersen,	Henrik	og	Stein	Joks.	Neste	ritt	i	cupen	er	Vadsø	XCO	fredag	5.	Juli	kl.	19	i	Vadsø,	
Polarsletta	XCO	lørdag	6.	juli	kl.	12.30	i	Vestre	Jakobselv	og	avsluttes	med	vårt	ritt	Sirma	
Open	XCO	søndag	7.	juli	kl.	13.30.	

 
Sak 17/24 Arrangementer i  sommer 	 
Sirma Open XCO 5. juli – del av Sirma-Varanger terrengsykkel-cup (se	ovenfor):	Ikke	så	mange	
påmeldte	hittil,	men	de	fleste	melder	seg	på	par	dager	før	rittet.	Monica	har	lagt	inn	arr.	i	eqtiming,	
leid	garderober	på	hallen	og	leid	TBKs	klubbhus	(kafé).	Jan	Aslaksen	kommer	med	tidtakerutstyret	og	
Tore	Larsen	stiller	som	tidtaker,	men	trenger	1-2	assistenter.	Sykkelgruppa	har	gjort	avtale	med	



2 
 

skiskytterlaget	om	bruk	av	anlegget.	Utstyr	som	er	lagret	i	Sirma	og	som	skal	brukes	under	rittet	må	
hentes	før	Monica	tar	ferie	28.	juni	(tilbake	11.	juli).	Oppfølging:	Lone	innkaller	sykkelgruppa	til	
planleggingsmøte.		
	
Ráistegáisái 13. juli:	19	påmeldte	hittil.	Monica,	Jørvin,	Tom	og	Johan	i	arr.komiteen.	Agnar	er	
tidtaker.	Samme	premiering	som	tidligere.	Bra	samarbeid	med	fjellstua	og	kirkestua.		
	
Sámi maraton 17. juni:	48	påmeldte	hittil.	Monica	har	avtalt	med	vegvesenet	opplysning	av	brua	fra	
16.	august	lyser	opp	brua	og	bestilt	merch-produkter	som	premier.	Vi	har	gitt	startkont.	til	Sámi	
maraton	som	premie	på	Backyard	Kirkenes	lørdag	29.	juni.	
	
Sak 18/24 Frisbeegolfbane 
Ole	Henrik	Somby	orienterte	om	status.	Det	er	gjort	avtale	med	Holmesund	og	Gardak	bygdelag	om	
etablering	av	banen	i	Holmesund.	Alt	av	utstyr	til	anlegget	er	kjøpt	inn.	Det	er	sendt	inn	søknad	til	
FeFo	om	tillatelse	til	å	bruke	grunnen,	og	når	den	er	på	plass	vil	maskinentreprenør	Øystein	Ellefsen	
igangsette	gravearbeidet.	
 
Vedtak:	Sirma	IL	har	inngått	samarbeid	med	Holmesund	og	Gardak	bygdelag	om	etablering	av	
frisbeegolfbane	i	Holmesund,	og	bygdelaget	inngår	også	med	midler	til	prosjektet.	SNN	har	bidratt	
med	tilskudd	til	anlegget,	og	vi	er	dialog	med	andre	samarbeidsparter	og	lokale	bedrifter	om	rest-
finansiering.	Klubben	forvalter	prosjektet,	også	de	økonomiske	forpliktelsene.	 


